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Rada Miejska w Kunowie 
Radni-Sesja 

Protokół nr LXXIII.2022 

z sesji Rady Miejskiej w Kunowie Nr LXXIII  
z dnia 28 kwietnia 2022 

 

Obrady rozpoczęto 28 kwietnia 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:59 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

Na mocy art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2022 r. poz. 559 i 583) obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

Wsesji wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Jadwiga Banasik 
2. Katarzyna Banasik 
3. Piotr Bek 
4. Marta Ćwik 
5. Renata Ćwiklińska 
6. Barbara Domagała 
7. Jarosław Jałocha 
8. Teresa Łucka 
9. Marek Mikos 
10. Jolanta Ożdżyńska 
11. Maria Pająk 
12. Piotr Rakoczy 
13. Darek Różalski 
14. Cezary Szwajda 
15. Grzegorz Wanat 

Sesję Rady Miejskiej w Kunowie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr 
Bek, przywitał wszystkich obecnych radnych oraz pozostałych uczestników sesji i stwierdził 
obecność 15 radnych, co stanowiło kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 
Listy obecności radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów uczestniczących w sesji stanowią 
załącznik Nr 1 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 20.04.2022 r. stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 31 marca 2022 r. oraz protokołu 

z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 31 marca 2022 r. 
4. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej 

w Kunowie za 2021 rok. 
5. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy gminy Kunów z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2021”. 

6. Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kunów na lata 2022 -2035. 

7. Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów 
na 2022 rok. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Kunów, z dotychczasowymi 
dzierżawcami w trybie bezprzetargowym. 

9. Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia do 
prowadzenia postępowań w sprawach dotyczących wypłaty świadczenia 
pieniężnego z tytułu zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom 
Ukrainy przebywającym na terenie gminy Kunów. 

10. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
11. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 

między sesjami. 
12. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie 

międzysesyjnym. 
13. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 
14. Wolne wnioski i informacje. 
15. Zakończenie obrad. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że przedmiotowy 

porządek obrad został udostępniony radnym na tabletach i zapytał, czy są pytania lub uwagi 
do proponowanego porządku obrad. 

 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 

porządku obrad. 
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Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła porządek 
obrad. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 31 marca 2022 r. oraz protokołu z sesji 
nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 31 marca 2022 r. 

  Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że treść 
przedmiotowych protokołów została udostępniona radnym na tabletach i zwrócił się do 
radnych czy mają pytania lub wnoszą uwagi do przygotowanego protokołu z sesji Rady 
Miejskiej z dnia 31 marca 2022 r. oraz protokołu z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 31 
marca 2022 r. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 31 marca 2022 r. 
 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 31 marca 2022 r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z sesji Rady Miejskiej z dnia 31 marca 2022 
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 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 31 marca 2022 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 31 marca 2022 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr 
Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 
Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 31 marca 2022 r. 

 
Oryginały protokołów znajdują się w teczce znak: Nr: Or.0002.11.2022 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

4. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie 
za 2021 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek nadmienił, że materiały do 

procedowanego punktu zostały udostępnione radnym na tabletach i zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o omówienie przedmiotowego sprawozdania. 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej (ZGKM) w Kunowie Mirosław 
Wasilewski przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do omówionego 
dokumentu. 

 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował Kierownikowi Zakładu 
Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie za dobrą współpracę i wykonywane 
zadania. 
Ponadto burmistrz nadmienił, że w okresie około jednego roku rozpocznie się rozbudowa bazy 
PSZOK w Kunowie wraz z drogą dojazdową. 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej (ZGKM) w Kunowie Mirosław 
Wasilewski również podziękował za współpracę i dodał, że wszelkie prace jakie są 
wykonywane przez Zakład realizuje 20-stu zatrudnionych pracowników. W przypadku nagłej 
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sytuacji np. awarii, zaplanowane prace muszą być przesunięte na okres późniejszym ze 
względu na brak pracowników.  

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej zadeklarował pomoc i wsparcie finansowe 
w sprawie rozwiązania problemu braku pracowników, aby wyeliminować opóźnienia przy 
wykonywaniu bieżących prac porządkowych.  

 
Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie za 
2021 rok stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

5. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy gminy Kunów z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 
rok 2021”. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że na podstawie art.5a 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie organ wykonawczy gminy 
w terminie do 31 maja każdego roku jest zobowiązany przedłożyć organowi stanowiącemu 
jednostki samorządu terytorialnego sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy gminy 
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego za rok ubiegły.  
Przewodniczący nadmienił, że przedmiotowe sprawozdanie zostało udostępnione radnym na 
tabletach i omówione na obradach Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, 
Bezpieczeństwa i Ochrony Przeiwpożarowej,  przy udziale przedstawicieli wszystkich 
organizacji pozarządowych działających na terenie gminy Kunów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o przedstawienie przedmiotowego sprawozdania. 

Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandra Bernaciak poinformowała, że 
w 2021 roku Gmina Kunów podjęła współpracę z szesnastoma organizacjami pozarządowymi. 
Ogłoszone zostały trzy nabory wniosków na wsparcie realizacji zadań publicznych. Siedem 
organizacji pozarządowych otrzymało dotację w trybie pozakonkursowym. W 2021 roku 
dotacje na realizacje poszczególnych zadań wyniosły 210 100 zł, w tym 15 700 zł na realizację 
ofert złożonych w trybie pozakonkursowym.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował za przekazane informacje 
i udzielił głosu Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że w ramach pożytku 
publicznego na 2022 rok zostało zwiększone dotowanie na realizację zadań publicznych gminy 
z kwoty 1000 zł na 1500 zł i zadeklarował, że będą podejmowane działania, aby przedmiotowe 
dotacje dla działających organizacji były sukcesywnie zwiększane. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Marii Pająk. 
Radna Maria Pająk w imieniu kół gospodyń oraz stowarzyszeń podziękowała za nieodpłatne 

korzystanie z lokali, które udostępnione są na działalność statutową. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Barbarze 

Domagale. 
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Radna Barbara Domagała podziękowała Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi 
Łodejowi za zwiększenie dotacji dla organizacji pozarządowych na realizację zadań publicznych 
gminy oraz Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandrze Bernaciak za 
dotychczasową współpracę. Ponadto radna podziękowała przedstawicielom wszystkich 
organizacji pozarządowych, w tym kół gospodyń wiejskich, stowarzyszeń i innych organizacji 
za każdą podejmowaną działalność, a w szczególności za organizację i pomoc w ostatnim 
czasie uchodźcom z Ukrainy.  

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że obecnie na terenie 
gminy Kunów znajduje się siedmioro uchodźców z Ukrainy, którzy zostali objęci opieką 
i otrzymali zakwaterowanie w budynku remizy OSP w Nietulisku Małym.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że w dniu 25.04.2022 r. 
na obradach Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej oraz 
Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów omówione zostały opracowania 
przygotowane przez Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społeczne w Kunowie, Referat 
Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej oraz Urząd Stanu Cywilnego w Kunowie dotyczące 
informacji o zasobach pomocy społecznej dla Gminy Kunów w oparciu o analizę lokalnej 
sytuacji społecznej i demograficznej, informacji o realizacji programu wspierania rodziny dla 
Miasta i Gminy Kunów na lata 2019-2021 oraz analizy sprawozdania Burmistrza Miasta i Gminy 
w Kunowie w zakresie realizacji budżetu za 2021 rok. Przewodniczący nadmienił, że 
przedmiotowe dokumenty są dostępne do zapoznania się dla mieszkańców i dodał, że na 
stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy w Kunowie została utworzona zakładka Rada 
Miejska w Kunowie, w której zamieszczone są informacje dotyczące działań Rady Miejskiej w 
Kunowie. 

 
Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy gminy Kunów z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 
2021” stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

6. Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2022 -2035. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 
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Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2022 -2035. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXIII.481.2022 o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2022- 2035, stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

7. Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2022 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2022 
rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXIII.482.2022 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2022 r, stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Kunów, z dotychczasowymi dzierżawcami 
w trybie bezprzetargowym. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem Anna Borek przedstawiła projekt procedowanej 

uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 

opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 

Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania lub uwagi do 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Kunów, z dotychczasowymi dzierżawcami 
w trybie bezprzetargowym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXIII.483.2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnych umów dzierżaw nieruchomości stanowiących własność Gminy Kunów, 
z dotychczasowymi dzierżawcami w trybie bezprzetargowym, stanowi załącznik Nr 7 do 
protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

9. Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia do prowadzenia 
postępowań w sprawach dotyczących wypłaty świadczenia pieniężnego z tytułu 
zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy przebywającym na terenie 
gminy Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Sekretarz Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Sekretarz Gminy Aneta Szloser-Tyczyńska przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Barbarę Domagałę 

o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 

Barbara Domagała przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu 

uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia do prowadzenia 
postępowań w sprawach dotyczących wypłaty świadczenia pieniężnego z tytułu zapewnienia 
zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy przebywającym na terenie gminy Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXIII.484.2022 o zmianie uchwały w sprawie udzielenia 
upoważnienia do prowadzenia postępowań w sprawach dotyczących wypłaty świadczenia 
pieniężnego z tytułu zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy 
przebywającym na terenie gminy Kunów., stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

10. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że w dniu 08.03.2022 r. 

do Urzędu Miasta i Gminy w Kunowie wpłynęła petycja złożona przez CECH Zdunów Polskich 
w sprawie podjęcia działań w celu naprawy uchwał antysmogowych i programu ochrony 
powietrza ustanowionych przez Sejmik Województwa Świętokrzyskiego. Przewodniczący Rady 
Miejskiej zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie 
przedmiotu petycji oraz wyniku przeprowadzonego postępowania. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kunowie Teresa Łucka 
poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 14.04.2022 r. Komisja rozpatrzyła przedmiotową 
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petycję i po wnikliwej analizie uznała ją za bezzasadną ponieważ Rada Miejska nie jest 
organem władnym do zmiany uchwał przywołanych w petycji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego dokumentu. 

Brak zgłoszeń. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXIII.485.2022 w sprawie rozpatrzenia petycji, stanowi 
załącznik Nr 9 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

11. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 
między sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że: 
 

- 31 marca zorganizował i prowadził sesję nadzwyczajną Rady Miejskiej w Kunowie, 
- 4 kwietnia uczestniczył w uroczystościach na Jeleńcu i złożył kwiaty pod pomnikiem 
upamiętniającym bitwę partyzanckiego oddziału gen. Antoniego Hedy „Szarego” 
- 5 kwietnia brał udział w uroczystości podpisania Aktu Erekcyjnego i wmurowania Kamienia 
Węgielnego pod budowę świetlicy wiejskiej w Wymysłowie, 
- 8 kwietnia uczestniczył w Jubileuszu 5-lecia funkcjonowania świetlicy środowiskowej 
w Kunowie, 
- 10 kwietnia brał udział w VI Kunowskim Kiermaszu Wielkanocnym, 
- 11, 12 i 14 kwietnia uczestniczył w przedświątecznych spotkaniach w placówkach 
oświatowych na terenie gminy Kunów, 
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- 23 i 24 kwietnia kibicował zawodnikom w turnieju szachowym w ramach drużynowych 
mistrzostw województwa świętokrzyskiego juniorów na rok 2022, 
- 26 kwietnia brał udział w otwarciu turnieju dziecięcej piłki ręcznej w Publicznej Szkole 
Podstawowej w Kunowie oraz otwarciu ścieżki geoedukacyjnej „Dolina Świśliny” w Dołach 
Biskupich. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
 

12. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie 
międzysesyjnym. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek oddał głos Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że sprawozdanie 

z działalności Burmistrza w okresie między sesjami zostało udostępnione na profilu Facebook, 
jak również zostanie zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie 
internetowej urzędu i zachęcił do zapoznania się z przedmiotowym dokumentem, w którym 
zawarte są wszystkie działania, jakie były podejmowane w okresie między sesjami. 
W nawiązaniu do otwarcia ścieżki geoedukacyjnej w Dołach Biskupich burmistrz 
poinformował, że uczestniczył w jej otwarciu i nadmienił, że gmina również miała udział 
w powstaniu przedmiotowego przedsięwzięcia, udzielając wsparcia finansowego. 
W uroczystościach otwarcia brali również udział przedstawiciele świata nauki, 
przedstawicielka ministerstwa, lokalni parlamentarzyści oraz mieszkańcy Dołów Biskupich 
wraz z organizatorami i inicjatorami, którym Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej 
złożył podziękowania za promocję i ukazywanie walorów terenu gminy Kunów. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej nadmienił, że również z Urzędu 
Marszałkowskiego zostało udzielone dofinansowanie na realizację zadania związanego 
z powstaniem ścieżki geoedukacyjnej w Dołach Biskupich. Ponadto burmistrz poinformował, 
że ścieżka geoedukacyjna jest przedsięwzięciem rozwojowym i zostanie ono rozszerzone 
o białe skały i kamieniołom w Chocimowie, a także będą podejmowane działania w celu 
rozpowszechnienia, jeszcze dotąd mało znanego wodospadu, znajdującego się na terenie 
gminy Kunów.  

 
Kserokopia sprawozdania Nr Or.0057.4.2022 z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 

w Kunowie w okresie międzysesyjnym (od 31.03.2022 r. do 28.04.2022r.), stanowi załącznik 
Nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

13. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że wpłynęły do niego 

interpelacje od Radnej Marii Pająk, Radnego Grzegorza Wanata, Radnej Marty Ćwik. Dodał 
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również, że jedną interpelację złożył osobiści. Przewodniczący poprosił o przedstawienie 
przedmiotu interpelacji i udzielił głosu radnej Marii Pająk. 

Radna Maria Pająk złożyła interpelację skierowaną do Starostwa Powiatowego w Ostrowcu 
Świętokrzyskim w sprawie zamontowania ochronnych barier drogowych na łukach drogi 
powiatowej, biegnącej wzdłuż Świśliny w celu poprawy bezpieczeństwa użytkowników - 
kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 11 do protokołu, 

Przewodniczący udzielił głosu radnej Marcie Ćwik. 
Radna Marta Ćwik złożyła interpelację o zabezpieczenie środków w budżecie na dodatkowy 

kurs autobusu MZK linii Nr 10 –  
kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 12 do protokołu, 

Radny Grzegorz Wanat złożył interpelację w sprawie poprawy stanu pobocza przy nowej 
drodze na ul. Małachowskiej – 
kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 13 do protokołu, 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek złożył interpelację skierowaną do 
Starostwa Powiatowego w sprawie naprawy nawierzchni drogi tzw. starodroża 
w miejscowości Boksycka –  
kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

14. Wolne wnioski i informacje. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Jadwidze Banasik. 
Radna Jadwiga Banasik w nawiązaniu do wypowiedzi Burmistrza Miasta i Gminy Kunów 

Lecha Łodeja dotyczącej walorów przyrodniczych Gminy Kunów poinformowała, że na łamach 
Kuriera Gminy Kunów,  również podejmowane są działania rozpowszechniające piękno 
przyrody jakie występuje na terenie gminy Kunów, poprzez zamieszczanie informacji o ich 
występowaniu. Ponadto radna podziękowała za współpracę przy redagowaniu Kuriera Panu 
Pawłowi Gawronowi oraz Pani Teresie Łuckiej, a także wyraziła wyrazy uznania za pracę 
i zaangażowanie Pana Pawła Gawrona przy tworzeniu ścieżki geoedukacyjnej w Dołach 
Biskupich.  

Radna Maria Pająk podziękowała za zmodernizowanie zajezdni autobusowej 
w miejscowości Doły Biskupie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnemu Markowi 
Mikosowi. 

Radny Marek Mikos złożył ustny wniosek w sprawie oczyszczenia kratek ściekowych po 
zimie w drodze Stara Rudka oraz zalegającego piasku na ulicy. Ponadto radny podziękował za 
wykonanie drogi na Skarpie w miejscowości Rudka. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej zaprosił na otwarcie nowo wybudowanej 
drogi na Skarpie w dniu 29.04.2022 r. o godz. 13.00. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Katarzynie 
Banasik. 

Radna Katarzyna Banasik podziękowała za podjęcie działań związanych z rozpoczęciem 
budowy świetlicy wiejskiej w Wymysłowie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Barbarze 
Domagale. 

Radna Barbara Domagała poinformowała, że Miejsko-Gminna Biblioteka Publiczna 
w Kunowie z Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa pozyskała kwotę około 140 000 zł, 
na dwuletnie działania związane z promocją czytelnictwa. W ramach projektu będą 
organizowane szkolenia m.in.  Akademia Liderów, skierowana do przewodniczących rad 
sołeckich, przewodniczących organizacji, kół gospodyń, a także dla bibliotekarzy. W projekcie 
na okres wakacyjny zaplanowano również działania kierowane dla dzieci, które obejmują 
spotkania animacyjne z partnerami oraz wyjazd studyjny do biblioteki aktywnie działającej 
w zakresie promocji czytelnictwa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu sołtysowi Stanisławowi 
Dziułce. 

Sołtys Stanisław Dziułka podziękował Kierownikowi Zakładu Gospodarki Komunalno-
Mieszkaniowej w Kunowie Mirosławowi Wasilewskiemu za dobrą współpracę i zrozumienie 
oraz poprosił, aby zostały podjęte działania dotyczące przejęcia od powiatu zadania 
dotyczącego zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Gminy Kunów przez Zakład 
Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej (ZGKM) w Kunowie. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej zadeklarował, że zostaną podjęte rozmowy 
dotyczące przejęcia zadania dotyczącego zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie 
gminy Kunów przez ZGKM w Kunowie. 

Kierownik ZGKM w Kunowie Mirosław Wasilewski poinformował, że po wstępnych 
rozmowach z przedstawicielami powiatu w sprawie zimowego utrzymania dróg powiatowych 
na terenie gminy Kunów, nie będzie możliwości przejęcia tego zadnia ponieważ podejmowane 
są działania związane z dosprzętowieniem i poprawną poziomu wykonywanego zadania przez 
powiat.  
 Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej odnosząc się do wypowiedzi kierownika 
ZGKM, poinformował, że duża część dróg przebiegających przez miejscowości gminy Kunów 
jest drogami powiatowymi, lecz w przypadku wystąpienia sytuacji, gdzie droga jest 
nieprzejezdna ZGKM w Kunowie podejmuje działania w celu usunięcia zagrożeń.  
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu sołtysowi Zenonowi 
Zaborskiemu. 
 Sołtys Zenon Zaborski podziękował za podjęcie działań związanych z rozpoczęciem budowy 
świetlicy wiejskiej w Wymysłowie. Ponadto sołtys zwrócił się z prośbą o usunięcia ubytków 
nawierzchni na ul. Słonecznej w Wymysłowie oraz o zabezpieczenie uszkodzonego muru przy 
rowie na skrzyżowaniu ul. Słonecznej z ul. Borową w Wymysłowie i wstawienie lustra. 
Dodatkowo sołtys poprosił o doświetlenie końcówki ul. Borowej w Wymysłowie. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował za zgłoszone potrzeby 
mieszkańców i zapewnił, że zadania, jakie są w zakresie gminy będą realizowane w celu 
poprawy bezpieczeństwa mieszkańców. Ponadto burmistrz poinformował, że w miejscowości 
Wymysłów zostanie wymieniony stary przystanek na nową wiatę przystankową. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu sołtys Jadwidze Mikos. 
Sołtys Jadwiga Mikos podziękowała za wymianę tablicy informacyjnej i zwróciła się z prośbą 

o podjęcie działań w zakresie: 
- dokończenia czyszczenia drogi w wąwozie prowadzącym do Górnego Udzicowa, 
- wykonania projektu oraz budowę nowego mostku przy rzece Kamiennej, 
- wyczyszczenia istniejącego cieku wodnego do rzeki Kamiennej, który jest mocno 

zanieczyszczony, 
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- spisania protokołów strat, jakie powstały przez wysoką wodę na rzece po opadach 
ulewnego deszczu, 

- obniżenia piętrzenia wody w elektrowni na rzece Kamiennej, 
- ogrodzenia placu zabaw w Udzicowie, 
- uzupełnienia oświetlenia ulicznego przy posesji nr 20 w Udzicowie. 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej w nawiązaniu do zgłoszonych próśb sołtys 

miejscowości Udziców poinformował, że gmina w zakresie możliwości jakie posiada wykonuje 
wszelkie zgłaszane prace i potrzeby na terenie Udzicowa. Ponadto burmistrz nadmienił, że 
zostaną podjęte dalsze prace w celu wyeliminowania zagrożeń i strat mieszkańców, ale 
w ramach kompetencji i możliwości jakie posiada gmina.  

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej nadmienił, że Gmina Kunów nabyła na 
własność z mocy prawa, nieodpłatnie nieruchomości o powierzchni 3,5544 położone 
w obrębie Doły Biskupie. Jest to teren przeznaczony pod turystykę, położony w bliskim 
sąsiedztwie biegnącej ścieżki rowerowej w miejscowości Doły Biskupie. Ponadto burmistrz 
poinformował, że w samorządowym rankingu finansowym, w którym są oceniane finanse 
gmin Gmina Kunów awansowała o 283 pozycje. Dodatkowo, dzięki zmianie deklaracji 
podatkowej przez ZGKM w Kunowie do budżetu gminy wpłynie zwrot podatku w kwocie 
3 000 000 zł, a w każdym kolejnym roku do budżetu wpłynie kwota 600 000 zł. W zakresie 
promocji Gminy Kunów zaplanowano występy zespołów muzycznych tj. „Milano” oraz 
„Postmen”, które wezmą udział w imprezach rozrywkowych organizowanych na terenie 
Gminy Kunów. W ramach działań COVID-owych, w okresie do końca maja do urzędu zostanie 
dostarczone około 3000 sztuk pulsoksymetrów o wartości około 130 000 zł, które będą 
przekazywane mieszkańcom Gminy Kunów.  
Zostały podjęte działania związane z wykonaniem rozbudowy drogi powiatowej wraz 
z odbudową mostu w miejscowości Małe Jodło. Rozpoczęto modernizację zatok 
autobusowych oraz wymianę wiat przystankowym na terenie gminy Kunów, przy udziale 
dofinansowania w wysokości 80% w ramach współpracy Miast Północy, w celu poprawy 
bezpieczeństwa mieszkańców. Dodatkowo Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej 
zwrócił się do Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzatę Mazur 
o przedstawienie, na jakich etapach są inwestycje w poszczególnych sołectwach gminy. 
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur szczegółowo 
omówiła zakres inwestycji jakie są planowane i realizowane na terenie Miasta i Gminy Kunów.  
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował Kierownik Referatu 
Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzacie Mazur za przedstawienie 
zaplanowanych działań jakie są do wykonania. 
 Radny Darek Różalski zwrócił się do Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki 
Przestrzennej Małgorzaty Mazur o dokończenie 1 m chodnika przy stołówce.   
 Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej zaprosił na uroczystości rocznicy 
uchwalenia Konstytucji 3 maja.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

15. Zakończenie obrad. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zamknął obrady LXXIII sesji Rady 
Miejskiej w Kunowie i podziękował za udział w niej. 
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Płyta CD stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 
 
Transmisja z obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie jest dostępna w poniższym linku: 
https://kunow.esesja.pl/transmisja/26143/sesja-rady-miejskiej-28-kwietnia-2022-r.htm 
 

  

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kunowie 

Piotr Bek 

Przygotował(a): Marta Jagiełło 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://kunow.esesja.pl/transmisja/26143/sesja-rady-miejskiej-28-kwietnia-2022-r.htm

